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Link do nagrania z LXIV sesji Rady Miejskiej w Boguchwale:  

https://bip.boguchwala.pl/pl/SesjaLXIV  

Podany w protokole czas rozpoczęcia poszczególnych punktów porządku obrad odnosi się do 

powyższego nagrania. 

Protokół nr LXIV.2023 

LXIV Sesja Rady Miejskiej w Boguchwale 

w dniu 14 września 2023  

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 Radnych: 

1.Maria Angowska  

2.Piotr Bednarski  

3.Marek Cisek  

4Marta Ćmiel-Giergielewicz  

5Tadeusz Kalandyk  

6.Piotr Kobyłecki 

7.RyszardLiput  

8.DominikMaziarz  

9.JerzyMazur  

10.IwonaPezdan-Śliż  

11.AlinaPociask  

12.PiotrPustelny 

13.TadeuszRak 

14.PawełSanecki  

15.AgnieszkaSiorek  

16.KatarzynaWarchoł  

17.GrzegorzWojewoda  

18.AndrzeZając  

19.ElżbietaZielińska  

20. Antoni Ziobro 

Nieobecni: 

Agnieszka Bednarska 

 

W sesji uczestniczył Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały oraz wyznaczeni przez 

Burmistrza pracownicy Urzędu Miejskiego w Boguchwale, Pan Grzegorz Oliwa –  

Komendant Komisariatu Policji w Boguchwale, Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli 

Boguchwała, Dyrektorzy Szkół wraz z nauczycielami. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 - 2027. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXI.271.2020 Rady Miejskiej  

w Boguchwale z dnia 25 czerwca 2020r. w sprawie emisji obligacji. 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

https://bip.boguchwala.pl/pl/400-rada-miejska/12318-transmisje-sesji-rady/14928-lxiv-sesja-rady-miejskiej-w-boguchwale.html?strona=1#ak14928
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2023 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXIII.690.2023 Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 10 sierpnia 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne 

osiągnięcia sportowe.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

12. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

13.Zamknięcie obrad. 

Ad.1.Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:04:00 

Pan Piotr Pustelny - Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył obrady LXIII sesji Rady 

Miejskiej i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność posiedzenia. Następnie 

odczytał porządek obrad i zapytał, czy do przedstawionego porządku obrad są propozycje 

zmian. 

Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały zaproponował rozszerzenie porządku obrad   

o punkty: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania  

i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia 

sportowe. 

2) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Boguchwała. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Dominik Maziarz poprosił o przesyłanie wcześniej propozycji poszerzenia porządku 

obrad. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 1 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  

w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania, rodzajów  

i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek,Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 
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NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie 2 zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Boguchwała. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta 

Więcej propozycji zmian nie było. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 - 2027. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXI.271.2020 Rady Miejskiej w Boguchwale z 

dnia 25 czerwca 2020r. w sprawie emisji obligacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2023 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXIII.690.2023 Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 10 sierpnia 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne 

osiągnięcia sportowe.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Boguchwała. 



Strona 4 z 23 

 

14. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Ad.2. Nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:09:17 

 

Pani Ewelina Jasińska - Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że zgodnie z art. 9b ust. 1 

pkt. 1 Ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karty nauczyciela warunkiem nadania nauczycielowi 

kontraktowemu stopnia nauczyciela mianowanego jest spełnienie wymagań kwalifikacyjnych, 

o których mowa w art. 9 ust. 1 pkt. 1 oraz ust. 2 i ust. 3 Karty nauczyciela odbycie stażu 

zakończonego pozytywną oceną dorobku zawodowego oraz zdanie egzaminu przed Komisją 

Egzaminacyjną. 

W świetle powyższego wykazani poniżej nauczyciele spełniają wszystkie warunki określone  

w art. 9b ust. 1 pkt. 1 ustawy — Karty Nauczyciela niezbędne do nadania stopnia nauczyciela 

mianowanego i są to: 

Pani Ewa Chwaszcz, Pani Katarzyna Bereś, Pani Karolina Majdzińska - Nowak, Pani 

Karolina Maruszewska, Pani Justyna Owczarek, Pan Łukasz Dudek, Pan Tomasz Konowalik, 

Pani Agata Wiącek, Pani Anna Chruściel, Pani Anna Stach Bartnik.  

Przedstawieni nauczyciele złożyli uroczyste ślubowania oraz otrzymali od Pana Wiesława 

Kąkola Burmistrza Boguchwały, akty nadania stopnia awansu zawodowego nauczyciela 

mianowanego.  

Gratulacje dla nauczycieli złożył Pan Wiesław Kąkol – Burmistrz Boguchwały życząc wielu 

sukcesów na drodze rozwoju zawodowego. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej również złożył gratulacje dla 

nauczycieli oraz życzył wielu sukcesów i uzyskania stopnia awansu zawodowego nauczyciela 

dyplomowanego. 

 

Ad.3.Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 - 2027. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:28:30 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Prezes Sądu 

Okręgowego pismem z dnia 15 maja 2023 r.  poinformował Radę o ustalonej przez kolegium 

Sądu Okręgowego w Rzeszowie liczbie ławników potrzebnych do wyboru z terenu 

właściwego Rady Miejskiej w Boguchwale:  

Sąd Okręgowy w Rzeszowie- jeden ławnik  

Sąd Rejonowy w Rzeszowie - dwóch ławników w tym jeden ławnik do orzekania w zakresie 

prawa pracy. 

Do Urzędu Miejskiego w Boguchwale wpłynęły dwie kandydatury: jedna do Sądu 

Rejonowego w Rzeszowie w zakresie prawa pracy i jedna kandydatura do Sądu Okręgowego 

w Rzeszowie. I pozostaje jeden wakat do Sądu Rejonowego. Zespół do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników dokonał analizy zgłoszonych kandydatów na ławników pod kątem 

spełnienia przez kandydatów wymogów ustawowych określonych w ustawie. 

 

Przewodniczący Zespołu Pan Krzysztof Lassota przedstawił opinie zespołu do spraw 

zaopiniowania kandydatów na ławników. 
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Zespół do zaopiniowania ławników został powołany uchwałą Wysokiej Rady z dnia 29 

czerwca 2023 r w następującym składzie: 

1. Krzysztof Lassota – Sekretarz Gminy - Przewodniczący 

2. Maria Angowska – Radna Rady Miejskiej 

3. Grzegorz Oliwa – Komendant Komisariatu Policji  

4. Natalia Gajdek – Specjalista w Urzędzie Miejskim 

 

Zadaniem zespołu zgodnie z art.163§ 2 ustawy było opracowanie i przedstawienie na sesji 

Rady Miejskiej opinii o złożonych kandydatach w szczególności w zakresie spełnienia przez 

nich wymogów określonych w ustawie. 

Rada Miejska w Boguchwale została poinformowana o ustalonych przez Kolegium Sądu 

Okręgowego w Rzeszowie liczby ławników wybranych przez Rade Miejską w Boguchwale 

do poszczególnych sądów. 

W terminie do 30 czerwca 2023 r. uprawnione podmioty oraz grupy obywateli dokonali 

zgłoszenia dwóch kandydatów. Do Sądu Okręgowego w Rzeszowie został zgłoszony Pan 

Jerzy Rzemień, który był zgłoszony przez Prezesa Sądu Okręgowego w Rzeszowie. 

Natomiast Pani Renata Madera została zgłoszona do Sądu Rejonowego w Rzeszowie do 

orzekania w sprawach pracy, przez Stowarzyszenie Rozwoju i Oświaty Gminy Boguchwała. 

Pozostał jeden wakat do III Wydziału Rodzinnego Nieletnich, do którego nikt nie został 

zgłoszony.  

Zespół dokonał analizy zgłoszeń kandydatów zgłoszonych na ławników na posiedzeniu w 

dniu 07.09.2023 r. pod kątem spełnienia wymogów ustawowych określonych w art. 158 

ustawy, który określa kto może być ławnikiem a także art. 159 ustawy określającego 

wykluczenia zajmowania tej funkcji. Zespół pozytywnie zaopiniował obie zgłoszone 

kandydatury. 

Pan Krzysztof Lassota - Sekretarz Gminy podziękował całemu zespołowi za współpracę a w 

szczególności Pani Natalii Gajdek za wkład i zaangażowanie oraz czuwanie nad całym 

procesem wyboru ławników. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji 

Statutowo Prawnej Panią Martę Ćmiel-Giergielewicz o przedstawienie regulamin wyboru 

ławników oraz opinię do projektu uchwały. 

Pani Marta Ćmiel-Giergielewicz Przewodnicząca Komisji Statutowo - Prawnej powiedziała, 

że Komisja opracowała w dniu 14.09.2023 r. regulamin wyboru ławników i pozytywnie 

zaopiniowała pod względem merytorycznym projekt uchwały. 

Pani Marta Ćmiel-Giergielewicz Przewodnicząca Komisji Statutowo – Prawnej przedstawiła 

regulamin wyboru ławników: 

1. Rada zgodnie z ustawą o sądach powszechnych wybiera ławników w głosowaniu 

tajnym. 

2. Do przeprowadzenia tajnego głosowania na ławników Rada wybiera w głosowaniu 

jawnym zwykłą większością głosów trzyosobową Komisję Skrutacyjną spośród 

radnych obecnych na LXIV Sesji Rady Miejskiej w Boguchwale. Kandydatów na 

członków komisji zgłaszają radni. 

3. Komisja Skrutacyjna spośród siebie wybiera Przewodniczącego Komisji. 
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4. Głosowania dokonuje się na kartach oznaczonych pieczęcią Rady Miejskiej  

w Boguchwale: 

a) Karty do głosowania wydaje Komisja Skrutacyjna, do rąk każdego radnego po 

imiennym wywołaniu, 

b) Kart do głosowania może być wydanych tylko taka ilość, jaka odpowiada liczbie 

radnych obecnych na sesji, 

c) Na karcie do głosowania umieszcza się imiona i nazwiska kandydatów  

w kolejności alfabetycznej. 

5. Głosowanie odbywa się odrębnie dla każdego sądu: 

1) do Sądu Okręgowego w Rzeszowie, na karcie do głosowania umieszcza się jedno 

nazwisko kandydata na ławnika (wybieramy jednego) 

a) Obok nazwiska z prawej strony umieszcza się trzy jednakowe kratki: jedna obok 

wyrazu "za", druga obok wyrazu "przeciw", trzecia obok wyrazów "wstrzymuje się". 

b) Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku "X" w jednej  

z kratek.  

c) Jeżeli radny na karcie do głosowania postawi znak "X" w więcej niż jednej kratce lub 

postawi znak „X” poza kratkami - jego głos uważa się za nieważny.  

 

2) do Sądu Rejonowego do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy umieszcza się 

jedno nazwisko kandydata na ławnika (wybieramy jednego) 

a) Obok nazwiska z prawej strony umieszcza się trzy jednakowe kratki: jedna obok 

wyrazu "za", druga obok wyrazu "przeciw", trzecia obok wyrazów "wstrzymuje się". 

b) Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku "X" w jednej z kratek.  

c) Jeżeli radny na karcie do głosowania postawi znak "X" w więcej niż jednej kratce lub 

postawi znak „X” poza kratkami - jego głos uważa się za nieważny. 

       

6. Głosowania dokonuje się w sposób tajny w miejscu obrad i karty wrzuca się do urny. 

7. Kart do głosowania radni nie podpisują. 

8. Karty do głosowania wypełnione odmiennie od zasad określonych odpowiednio w pkt 

5 np. poprzez skreślenia, dopiski, umieszczenie znaku X poza kratką, spowoduje 

uznanie głosu za nieważny. 

9. Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisje Skrutacyjną są kartami 

nieważnymi. 

10. Kart całkowicie przedartych Komisja Skrutacyjna nie bierze pod uwagę. 

11. Po przeprowadzeniu głosowania Komisja Skrutacyjna ustala wyniki głosowania  

i sporządza protokoły. 

12. Wyniki wyborów ogłasza Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej poprzez odczytanie 

protokołu na sesji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

regulaminu. Żadnych uwag do regulaminu nie było. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie przedstawiony 

regulamin. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

Regulamin został przyjęty. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował następujących Radnych 

do Komisji Skrutacyjnej.  

1.Pani Marta Ćmiel-Giergielewicz 

2.Pani Agnieszka Siorek 

3.Pan Grzegorz Wojewoda 

Zaproponowani Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie skład Komisji 

Skrutacyjnej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

Komisja Skrutacyjna została wybrana.  

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została Pani Marta Ćmiel-Giergielewicz, która 

odczytała listę imienną Radnych uprawnionych do głosowania. 

Pani Marta Ćmiel-Giergielewicz - Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej po przeprowadzeniu 

głosowania odczytała wyniki wyborów.  

 

 

Pan Piotr Pustelny Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

 

Pan Paweł Sanecki – Radny Rady Miejskiej zapytał co z wolnym wakatem, na ławnika który 

pozostał. 
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Pan Krzysztof Lassota – Sekretarz Gminy odpowiedział, że sąd może zarządzić wybory 

uzupełniające i wyznaczyć nowy termin na zgłaszanie kandydatów. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 – 2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.4.Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXI.271.2020 Rady Miejskiej  

w Boguchwale z dnia 25 czerwca 2020r. w sprawie emisji obligacji. 

Czas rozpoczęcia punktu: 00:59:50 

 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że w §1. w uchwale Rady Miejskiej  

w Boguchwale nr XXI.271.2020 z dnia 25 czerwca 2020 r. w sprawie emisji obligacji:  

1. w § 4 ust. 3 otrzymuje brzmienie:  

„3. 1. Obligacje serii C20 zostaną wykupione w 2023r.  

2. Obligacje wszystkich serii zostaną wykupione według wartości nominalnej.”.  

2. § 6 otrzymuje brzmienie:  

„§ 6. 1. Wydatki związane z wypłatą oprocentowania zostaną pokryte z dochodów własnych 

Gminy Boguchwała w latach 2020-2032.  

2. Rozchody w 2023r. związane z wykupem obligacji zostaną pokryte z przychodów z tytułu 

emisji obligacji komunalnych w 2023r. i przychodów z wolnych środków, jako nadwyżka 

środków pieniężnych na rachunku bankowym budżetu gminy, w tym wynikających  

z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych”.  

3. Rozchody w latach 2024 -2032 związane z wykupem obligacji zostaną pokryte z dochodów 

własnych Gminy Boguchwała lub przychodów z tytułu zaciąganych kredytów lub emisji 

obligacji komunalnych w latach 2024-2032. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że w 2020r. Gmina Boguchwała 

wyemitowała obligacje komunalne na łączną kwotę 9.600.000,00zł w trzech seriach A20, B20 

i C20. W związku z tym, iż seria C20 wyemitowanych obligacji ma wysoką marżę banku 

wynosząco 1,9% oraz tym, iż zostały jeszcze niewykorzystane wolne środki z rozliczenia 

roku 2022r. postanawia się spłacić wcześniej w/w serię. W związku z tym przesuwa się 

termin spłaty kwoty 1.200.000zł z 2033r. i kwoty 1.200.000zł z 2034r. na 2023r.  

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXI.271.2020 Rady Miejskiej w Boguchwale z dnia 25 

czerwca 2020r. w sprawie emisji obligacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.5.Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:02:16 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że w 2023r. Gmina Boguchwała planuje 

wyemitować obligacje komunalne na łączna kwotę 8.000.000,00zł. Zgodnie z zapisami  

w Uchwale budżetowej Gminy Boguchwała na 2023 rok Nr LV.598.2022 Rady Miejskiej  

w Boguchwale z dnia 29 grudnia 2022r. wraz z późniejszymi zmianami, środki uzyskane  

z emisji obligacji będą przeznaczone na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu 

kredytów, pożyczek, obligacji komunalnych w kwocie 3.698.238,00zł, oraz na sfinansowanie 

planowanego deficytu budżetu w kwocie 4.301.762,00zł, w związku z realizacją zadań 

inwestycyjnych.  

Niniejsza uchwała stanowi podstawę prawną do rozpoczęcia procedury uruchomienia emisji 

obligacji komunalnych w trybie emisji niepublicznej. Zgodnie, bowiem z art. 89 ustawy o 

finansach publicznych jednostki samorządu terytorialnego mogą zaciągać kredyty i pożyczki 

oraz emitować papiery wartościowe na cele wymienione w przywołanym artykule.  

Celem emisji obligacji komunalnych w przedkładanym projekcie jest pokrycie występującego 

w ciągu roku planowanego deficytu budżetu gminy i sfinansowanie inwestycji. Zapis ten 

stanowi wypełnienie art. 89 ust. 1 ustawy o finansach publicznych, który jasno precyzuje i 

zamyka katalog celów, na jakie samorząd może zaciągać kredyty i pożyczki oraz emitować 

papiery wartościowe. Obligacje komunalne w swojej istocie spełniają funkcję kredytu. Dla 

gminy są jednak pod względem finansowym bardziej korzystne niż tradycyjny komercyjny 

kredyt. Za emisją obligacji przemawiają takie aspekty jak:  

1) skrócone i uproszczone procedury uzyskania środków pieniężnych (usługi finansowe 

związane z emisją, obrotem lub transferem papierów wartościowych są wyłączone z 

obowiązku stosowania przepisów Prawa zamówień publicznych);  

2) możliwość negocjacji kosztów emisji;  

3) krótki czas pozyskania środków;  

4) możliwość wydłużenia okresu karencji w spłacie kapitału oraz możliwość wydłużenia 

okresu wykupu;  

5) duża elastyczność programu emisyjnego.  

Ogólne określenie warunków emisji obligacji jest niezbędne w celu przygotowania wyboru 

agenta emisji obligacji, czyli podmiotu, który będzie organizatorem, obligatariuszem i 

gwarantem obligacji.  
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Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym 

do wyłącznej kompetencji organu stanowiącego należy podejmowanie uchwał w sprawie 

emitowania obligacji oraz określania zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu.  

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie emisji obligacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

Uchwała została podjęta. 

Ad.6.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:05:34 

Uchwałę referowała Pani Dorota Witek Skarbnik Gminy, poprosiła Radę Miejską o przyjęcie 

autopoprawki: 

Autopoprawka nr 1 do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2023 roku. 

Przesuwa się środki w wysokości 120.000zl z dział 855 Rozdział 85516 par. 2830 Dotacja 

celowa dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Boguchwała z przeznaczeniem 

na sprawowanie opieki nad dziećmi do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w 

którym dziecko kończy 3 lata. Do dział 855 Rozdział 85516 par. 3110 świadczenia na rzecz 

rodziny „Gminny Bon Żłobkowy. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie autopoprawkę 

nr 1 do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

Autopoprawka została przyjęta. 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że dokonuje się zmian w planie dochodów 

w budżecie gminy na 2023 rok – zwiększenie o kwotę 23.173.260,14zł.  Dokonuje się zmian 

w planie wydatków w budżecie gminy na 2023 rok – zwiększenie o kwotę 19.604.559,36zł.  
Zmniejsza się o kwotę 3.568.700,78zł planowany deficyt budżetu gminy na 2023r.  
Zmniejsza się planowane przychody budżetu na 2023r. o kwotę 1.193.249,63zł z tytułu 

wolnych środków jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bankowym budżetu 

gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych.  

Zwiększa się planowane rozchody budżetu na 2023r. o kwotę 2.400.000,00zł z tytułu wykupu 

wyemitowanych obligacji komunalnych.  Zmniejsza się planowane rozchody budżetu na 

2023r. o kwotę 24.548,85zł z tytułu spłaty otrzymanych krajowych pożyczek. 

Uchwała budżetowa na 2023r. § 3 i § 4 otrzymuje brzmienie: 

„§ 3. Ustala się planowany deficyt budżetu gminy na 2023r. w kwocie 18.621.885,97zł, który 

zostanie sfinansowany: 

1. przychodami z tytułu emisji obligacji komunalnych w kwocie 4.301.762,00zł. 

 

ZMIANY DOCHODÓW:  

 

Dział: 600  

Zwiększa się dochody w kwocie 19.530zł z tytułu kosztów transportu zastępczego w związku 

z inwestycją PKP w Lutoryżu.  

Dział: 700  

Zwiększa się dochody w kwocie 16.512.178,14zł z tytułu wsparcia z Rządowego Funduszu 

rozwoju Mieszkalnictwa z przeznaczeniem na koszty budowy 4 budynków wielorodzinnych 

w Boguchwale wraz z infrastruktura towarzyszącą. Kwota stanowi 10% kosztów inwestycji.  

Dział: 758  

Zwiększa się dochody w kwocie 6.573.593zł z tytułu uzupełnienia subwencji ogólnej oraz w 

kwocie 60.019zł ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej z przeznaczeniem 

na zwiększony odpis na ZFŚS dla nauczycieli.  

Zmniejsza się dochody w kwocie 60,00zł z tytułu niewykonanych wydatków 

niewygasających z 2022r.-korekta omyłki pisarskiej w uchwale z dnia 10.08.2023r.  

Dział: 801  

Zwiększa się dochody w kwocie 8.000zł z tytułu darowizny z Fundacji mBank na realizacje 

projektu pn. „Zamiast między drzewami, będziemy grać między ławkami”, czyli 

matematyczne gry plenerowe, ale w szkole.  
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ZMIANY WYDATKÓW:  

Dział: 600  

Zwiększa się wydatki w kwocie 50.000zł z tytułu realizacji zadania remonty cząstkowe dróg.  

Przesuwa się wydatki w kwocie 16.000zł z działu 600 do 926 na zakup urządzeń na plac 

zabaw.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 19.530zł z tytułu kosztów transportu zastępczego w związku 

z inwestycją PKP w Lutoryżu.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 120.000zł z tytułu rekompensaty z tytułu powierzonego 

zadania w zakresie utrzymania dróg, chodników i placów.  

Dział: 700  

Zwiększa się wydatki w kwocie 16.512.178,14zł na objecie udziałów w SIP Podkarpacie sp. z 

o.o. ze środków z Rządowego Funduszu rozwoju Mieszkalnictwa z przeznaczeniem na koszty 

budowy 4 budynków wielorodzinnych w Boguchwale wraz z infrastruktura towarzyszącą. 

Kwota stanowi 10% kosztów inwestycji.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 10.000zł na usługi remontowe pozostałych budynków 

gminnych.  

Dział: 750 i Rozdział 75416  

Zwiększa się wydatki w kwocie 10.700zł z przeznaczeniem na zwiększony odpis na ZFŚS dla 

pracowników UM.  

Dział: 754 Rozdział 75412  

Zwiększa się wydatki w kwocie 6.000zł na dotacje dla OSP, z tego kwota 2.000zl dla OSP w 

Zarzeczu  

z przeznaczeniem na zakup aparatu powietrznego oraz dla OSP w Racławówce z 

przeznaczeniem na zakup doposażenia jednostki.  

Dział: 801 

Zwiększa się wydatki w kwocie 60.019zł z przeznaczeniem na zwiększony odpis na ZFŚS dla 

nauczycieli.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 2.500.000zł na wynagrodzenia dla nauczycieli.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 8.000zł w planie SP Lutoryż na realizacje projektu pn. 

„Zamiast między drzewami, będziemy grać między ławkami”, czyli matematyczne gry 

plenerowe, ale w szkole.  

Dział: 921  

Zwiększa się wydatki w kwocie 300.000zł z tytułu dotacji dla instytucji kultury zgodnie z 

Załącznikiem do uchwały. Środki bada przeznaczone na zwiększone wydatki za gaz w 

związku ze wzrostem cen, zakup w MCK sceny plenerowej w związku z uszkodzeniem 

poprzedniej, zwiększonymi kosztami organizacji imprez kulturalnych m.in. Jubileusz urodzin 

Nalepy oraz na wkłady własne do projektów z dofinansowaniem z UE, z NCK i MKiDN.  

Zwiększa się wydatki w kwocie 132,22zł na realizację zadania pn „Współpraca społeczności 

polsko-ukraińskiej na rzecz promocji rozwoju i ochrony kultury i historii” – dostosowanie 

kwoty do budżetu projektu – usługa audytora.  

Dział: 926  

Zwiększa się wydatki w kwocie 16.000zł – zakup urządzeń na plac zabaw w Zarzeczu.  

Zwiększa się wydatki inwestycyjne w kwocie 8.000zł na „Podnoszenie jakości zasobów 

turystycznych Gminy Boguchwała, weekendowe spływy kajakowe, przystań kajakowa, 

lądowisko dla dronów”.  

 

ZMIANY PRZYCHODOW I ROZCHODÓW:  

Zwiększa się rozchody o kwotę 2.400.000zł na 2023r. z 2033r. (kwota 1.200.000zł) i z 2034r. 

(kwota 1.200.000zł) – podyktowane jest to wcześniejszą spłatą obligacji wysoko 
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oprocentowanych. Zmniejsza się kwoty rozchodów z tytułu spłat pożyczek w 2023r. o kwotę 

24.548,85zl z tytułu częściowego umorzenia pożyczki przez WFOŚiGW.  

Zmniejsza się planowane przychody budżetu na 2023r. o kwotę 1.193.249,63zł, z tytułu 

wolnych środków jako nadwyżka środków pieniężnych na rachunku bankowym budżetu 

gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i pożyczek z lat ubiegłych. 

 

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję.  

 

 

Pan Dominik Maziarz - Radny Rady Miejskiej zapytał czy ujęta jest subwencja wyrównawcza 

po zmianach. 

 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy odpowiedziała, że została ujęta w dziale 758 § 275 

środki na uzupełnienie dochodów gmin w kwocie 6573 593,00 zł. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził przerwę w obradach. 

 

Ad.7.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:11:44 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że w związku ze zmianami w budżecie 

Gminy Boguchwała na 2023r. z dnia 14 września 2023r. w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Boguchwała na 2023r. oraz Zarządzeniem nr 170,177 i 180 z 2023r. Burmistrza Boguchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Boguchwała na 2023r.wprowadza się zmiany w 

Załączniku nr 1 do Wieloletniej Pro-gnozy Finansowej Gminy Boguchwała polegające na:  

a) zwiększeniu dochodów bieżących w 2023 r. o kwotę 6.713.386,00zł;  

b) zwiększeniu dochodów majątkowych w 2023 r. o kwotę 16.512.178,14zł;  

c) zwiększeniu wydatków bieżących w 2023 r. o kwotę 3.136.685,22zł;  
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d) zwiększeniu wydatków majątkowych w 2023 r. o kwotę 16.520,178,14zł;  

e) zwiększeniu rozchodów z tytułu spłat rat kapitałowych kredytów i pożyczek oraz wykup 

papierów wartościowych w 2023 r. o kwotę 2.375.451,15zł;  

f) zmniejszeniu przychodów z tytułu wolnych środków jako nadwyżka środków pieniężnych 

na rachunku bankowym budżetu gminy, w tym wynikających z rozliczeń kredytów i 

pożyczek z lat ubiegłych, w 2023 r. o kwotę 1.193.249,63zł.  

2. Przesuwa się termin spłaty obligacji komunalnych w wysokości łącznej 2.400.000zł na 

2023r. z 2033r. (kwota 1.200.000zł) i z 2034r. (kwota 1.200.000zł). Zmniejsza się kwoty 

rozchodów z tytułu spłat pożyczek w 2023r. o kwotę 24.548,85zl i w 2024r. o kwotę 30.660zł 

z tytułu częściowego umorzenia pożyczki w kwocie 55.208,85zł przez WFOŚiGW . W 

związku z powyższymi zmianami uaktualnia się kwotę długu w latach 2023-2034.  

3. W 2023r. zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 132,22zł na przedsięwzięciu pn. 

„Współpraca społeczności polsko-ukraińskiej na rzecz promocji rozwoju i ochrony kultury i 

historii” – dostosowanie kwoty do budżetu projektu.  

4. W związku ze zmianami w planie wydatków w 2023r. uaktualnia się sekcje 9. 

 Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy Boguchwała. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

 

Pan Burmistrz Wiesław Kąkol zaproponował zmianę porządku obrad o zdjęcie punktu: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości 

stanowiącej własność Gminy Boguchwała. 

 

Pan Burmistrz Wiesław Kąkol zaproponował poszerzenie porządku obrad o punkt: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na prawie 

użytkowania wieczystego nieruchomości jako działka nr ewid. 532/48 położonej w 

Boguchwale. 
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Uchwała została podjęta. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że podczas zarządzonej 

przerwy spotkała się Komisja Mienia Gminy Rolnictwa i Ochrony Środowiska. Członkowie 

Komisji zapoznali się ze zmianami wprowadzonymi przez Pana Burmistrza oraz je przyjęli. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

Pan Jerzy Mazur – Radny Rady Miejskiej poruszył temat użytkowania wieczystego. 

Pan Wiesław Kąkol Burmistrz Boguchwały odpowiedział, że jest to inna forma ustalenia 

hipoteki. że na prawie wieczystym jest ustanawiana hipoteka.  

Pan Konrad Wesołowski mecenas Gminy Boguchwała również powiedział, że konsultował 

się z notariuszami z Przemyśla i Warszawy otrzymał odpowiedź, że taka praktyka jest 

stosowana, i na prawie wieczystym może być ustanawiana hipoteka. 

Pan Dominik Maziarz – Radny Rady Miejskiej zadał pytanie czy nie możemy poczekać z tą 

uchwałą czy konieczne jest jej podejmowanie na tej sesji.  

Pan Wiesław Kąkol Burmistrz Boguchwały odpowiedział, że jest to forma dotacji, ale 

musimy pamiętać, że są tam pewne procedury.  

Pan Dominik Maziarz – Radny Rady Miejskiej zadał pytanie czy stroną spłacającą jest 

GOKOM. 

Pan Burmistrz Wiesław Kąkol odpowiedział, że GOKOM  będzie spłacał pożyczkę.  

Pani Elżbieta Zielińska – Radna Rady Miejskiej zadała pytanie dotyczące hipoteki, jednakże 

stwierdziła, że Pan Wiesław Kąkol Burmistrz Boguchwały odpowiedział już na to pytanie.   

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmianę  

w porządku obrad w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu: Podjęcie uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Boguchwała.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 
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Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmianę  

w porządku obrad w sprawie poszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na prawie użytkowania wieczystego 

nieruchomości jako działka nr ewid. 532/48 położonej w Boguchwale. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

 

Zmiana porządku obrad została przyjęta. 

Więcej propozycji zmian nie było. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Nadanie stopnia awansu zawodowego nauczyciela mianowanego. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 - 2027. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę nr XXI.271.2020 Rady Miejskiej w Boguchwale  

z dnia 25 czerwca 2020r. w sprawie emisji obligacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej gminy 

Boguchwała. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2023 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej  

w Boguchwale z dnia 26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXIII.690.2023 Rady Miejskiej  

w Boguchwale z dnia 10 sierpnia 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne 

osiągnięcia sportowe.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania  

i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia 

sportowe. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na prawie 

użytkowania wieczystego nieruchomości jako działka nr ewid. 532/48 położonej  

w Boguchwale. 

14. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

15. Zamknięcie obrad. 

 



Strona 17 z 23 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

ponad budżet 2023 roku. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:29:48 

 

Pani Dorota Witek – Skarbnik Gminy poprosiła w uchwale Rady Miejskiej w Boguchwale 

NR LXII.674.2023 z dnia 29 czerwca 2023 r. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad 

budżet 2023 roku w § 1 pkt 2 otrzymuje brzmienie: 

1.Podnoszenie jakości zasobów turystycznych Gminy Boguchwała, weekendowe spływy 

kajakowe, przystań kajakowa, lądowisko dla dronów w kwocie 140.000,00zł. Pani Dorota 

Witek – Skarbnik Gminy powiedziała, że zgodnie z art. 18 pkt 1 ustawy z 8 marca 1990r. o 

samorządzie do właściwości Rady Gminy należą wszystkie sprawy pozostające w zakresie 

działania gminy o ile ustawy nie stanowią inaczej.  

Do w/w zadania zostało przeprowadzone postępowania przetargowe którego wartość 

przekroczyła środki zaplanowane Wartość najkorzystniejszej oferty na zaprojektowanie 

ścieżki wzdłuż Wisłoka z mostkiem, przepustem oraz przystani wynosi 116 850,00 zł. 

Ponadto w ramach zadania planuje się zlecić: projekt oświetlenia i monitoringu oraz mapę dla 

działki 1624/14 w Boguchwale.  

W związku z powyższym, aby móc zawrzeć umowę w bieżącym roku potrzebna jest zgoda 

Rady o zwieszenie limitu środków o kwotę 90.000zł.   

Pan Tadeusz Kalandyk – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania ponad budżet 2023 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej w 

Boguchwale z dnia 26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków 

przyznawania stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:31:18 
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Pani Ewelina Jasińska – Kierownik Referatu Oświaty powiedziała, że zgodnie z art. 90t ust. 1 

pkt. 2 i pkt. 4 ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty (tekst jedno. Dz.U. z 

2022r., poz. 2230 z późn. zm.) organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego określa 

szczegółowe warunki udzielania pomocy dzieciom i młodzieży pobierającej naukę na terenie 

danej jednostki samorządu terytorialnego bez względu na miejsce zamieszkania, formy i 

zakres tej pomocy, w tym stypendia dla uzdolnionych uczniów oraz tryb postępowania w tych 

sprawach, uwzględniając w szczególności przedsięwzięcia sprzyjające eliminowaniu barier 

edukacyjnych, a także osoby lub grupy osób uprawnione do pomocy oraz potrzeby 

edukacyjne na danym obszarze.  

W przedmiotowej Uchwale dokonano zmian w wysokościach stypendium dla uczniów i 

absolwentów szkół podstawowych i ponadpodstawowych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Boguchwała. Z uwagi na konieczność zapewnienia obowiązywania wyższych stawek 

stypendiów od daty rozpoczęcia roku szkolnego 2023/2024. 

Pani Iwona Pezdan – Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego  

przedstawiła pozytywną opinie Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej w Boguchwale z dnia 

26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania 

stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona Pezdan-

Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (1)  

Agnieszka Bednarska  

Uchwała została podjęta. 

Ad.10.Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXIII.690.2023 Rady 

Miejskiej w Boguchwale z dnia 10 sierpnia 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych 

zasad, trybu przyznawania i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród 

za wybitne osiągnięcia sportowe. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:33:29 

 

Pan Krzysztof Lassota – Sekretarz Gminy powiedział, że w wyniku analizy prawnej uchwały 

nr LXIII.690.2023, dokonanej przez Urząd Wojewódzki, została ona skierowana do dalszych 

analiz. Nadzór  uznał  że, nie ma określonych konkretnych dyscyplin sportowych. Został 

przygotowany nowy projekt uchwały. 
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 Pani Agnieszka Siorek – Radna Rady Miejskiej opuściła posiedzenie. 

 

 

Pani Iwona Pezdan – Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego  

przedstawiła pozytywną opinie Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr LXIII.690.2023 Rady Miejskiej w Boguchwale z 

dnia 10 sierpnia 2023 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 

pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona 

Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Bednarska, Agnieszka Siorek. 

 

Uchwała została podjęta. 

Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania 

i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia 

sportowe. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:36:18 

 

Pan Krzysztof Lassota – Sekretarz Gminy powiedział, że stypendia oraz nagrody są 

naturalnym i skutecznym stymulatorem podnoszenia poziomu sportowego, mobilizują 

zawodników do utrzymywania wysokiej formy i ciągłego rozwoju w swojej dyscyplinie. 

Perspektywa ich otrzymania zwiększa rywalizację ubogacając współzawodnictwo lokalne i 

regionalne, a także pomnaża szanse ich dotarcia na poziom krajowy, a nawet 

międzynarodowy. Powiązane z nimi nagrody i wyróżnienia za osiągnięte wyniki sportowe 

umożliwiają dodatkowe docenienie nadzwyczajnych osiągnięć młodych sportowców.  

Dotychczasowy "Regulamin określający szczegółowe zasady, tryb przyznawania i 

pozbawiania, rodzaje i wysokość stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe" 

wskazywał wąski katalog dyscyplin sportowych. W obecnym czasie, ze względu na coraz 

szerszy wachlarz sportów uprawianych przez młodzież zamieszkującą lub trenującą w 

Gminie, uchwalając nowy regulamin zasadnym było umożliwienie uzyskania 

stypendiów/nagród za wysokie wyniki w większej ilości dyscyplin sportowych.  
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Ponadto, zgodnie z sugestiami organu nadzoru, usunięto także zapis określający wiek osób, 

które mogą pobierać stypendium. 

Pani Iwona Pezdan – Śliż – Przewodnicząca Komisji Edukacji i Rozwoju Społecznego  

przedstawiła pozytywną opinie Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania, 

rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona 

Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Bednarska, Agnieszka Siorek. 

Uchwała została podjęta. 

Ad.12.Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:38:17 

Pan Dawid Homa - Kierownik Referatu Ochrony Środowiska powiedział, że zgodnie z art. 44 

ust. 4 ustawy o ochronie przyrody, zniesienie formy ochrony przyrody drzewa uznanego za 

pomnik przyrody, następuje między innymi w razie utraty wartości przyrodniczych i 

krajobrazowych, ze względu na które został on ustanowiony lub z uwagi na zapewnienie 

bezpieczeństwa powszechnego. W myśl art. 44 ust. 3, 3a i 3b ww. ustawy zniesienia formy 

ochrony przyrody dokonuje rada gminy w drodze uchwały w oparciu o uzgodnienie z 

właściwym regionalnym dyrektorem ochrony środowiska. 

Pomnik przyrody drzewa gatunku dąb czerwony został ustanowiony na mocy Orzeczenia 

Prezydium Wojewódzkiej Rady Narodowej w Rzeszowie nr RLS-VI-7140-17/77 z dnia 

14.11.1977 r., miejsce publikacji Dz.Urz WRN w Rzeszowie, data publikacji 24.01.1979 w 

sprawie ustanowienia pomnika przyrody. 

Drzewo gatunku dąb czerwony o obwodzie pnia 350 cm rośnie na działce nr ew. 1347/23 w 

obrębie nr 0001 na nieruchomości, stanowiącej własność Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad Oddział w Rzeszowie. 

Drzewo rośnie w Boguchwale przy drodze krajowej nr 19- km 203 + 120, po stronie prawej, 

na terenie pasa zieleni położonej wyżej (ok. 50 cm) niż poziom pomnika, w samym narożniku 

ogrodzenia prywatnej posesji. 
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Zgodnie z analizą stanu zdrowotnego pomnika sporządzoną w maju 2023 r. cyt.: „Stan 

zdrowotny drzewa jest niezadowalający. Ze względu na brak kory na ok. 30 % obwodu pnia i 

całej jego długości, silnie wypróchniałe wnętrza pnia na wysokości ok. 4 m, obszerną, 

rozłożystą, lecz nieregularnie zagęszczoną korę, statyka całego drzewa jest niska. Suche, 

grube konary, porażone patogenami z odspajającą korą są niebezpieczne, grożą wyłamaniem. 

W odniesieniu do ww. drzewa zniesienie ochrony pomnikowej jest uzasadnione, ponieważ 

straciło ono swoje walory przyrodnicze i krajobrazowe jako pomnik przyrody. Jest to drzewo 

zamierające w stopniu wykluczającym przeprowadzenie skutecznych zabiegów leczniczo - 

pielęgnacyjnych. 

Wobec powyższego przedmiotowe drzewo straciło walory, dla których uznano je za pomnik 

przyrody oraz stwarza zagrożenie bezpieczeństwa powszechnego i uczestników ruchu 

drogowego. 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Środowiska, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. 

Pani Elżbieta Zielińska – Radna Rady Miejskiej zadała pytanie czy drzewo zostanie usunięte. 

Jaka będzie dalsza procedura. 

Pan Dawid Homa - Kierownik Referatu Ochrony Środowiska odpowiedział, że najpierw 

trzeba pozbawienia statusu pomnika przyrody. Następnie Skarb Państwa może wystąpić do 

Burmistrza z wnioskiem o usunięcie tego drzewa. 

Pani Elżbieta Zielińska – Radna Rady Miejskiej zadała pytanie kto wystąpił  

o wyrejestrowanie z listy zabytków. 

Pan Dawid Homa - Kierownik Referatu Ochrony Środowiska odpowiedział, że kilkukrotnie w 

ciągu ostatnich lat właściciele przyległych działek zgłaszali problemy z opadającymi 

konarami. Służby porządkowe Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad bardzo często tam 

interweniowali. W maju w 2023 r. została wystosowana prośba przez Generalną Dyrekcje 

Dróg i Autostrad o podjęcie tematu. 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona 

Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Bednarska, Agnieszka Siorek. 
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Uchwała została podjęta. 

Ad. 13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na prawie 

użytkowania wieczystego nieruchomości jako działka nr ewid. 532/48 położonej w 

Boguchwale. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:44:12 

Pani Małgorzata Gierlak – p.o. Kierownika Referatu Mienia Gminy i Planowania 

Przestrzennego powiedziała, że gospodarka komunalna w Boguchwale wystąpiła z wnioskiem 

o ustanowienie hipoteki na nieruchomości położonej w Boguchwale oznaczonej jako działka 

o nr ewid. 532/48 stanowiącej własność Skarbu Państwa na której Gmina Boguchwała 

posiada prawo użytkowania wieczystego. Jako zabezpieczenie pożyczki w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska na zadanie pod nazwą:” Dostawa fabrycznie nowego 

samochodu osobowego do zbierania odpadów”. Kwota wnioskowanej pożyczki to 850,000 zł. 

Natomiast wymagane zabezpieczenie wynosi 1.260,000 zł. Zabezpieczenie będzie niezbędne 

do 2035 r. 

 

Pan Paweł Sanecki – Przewodniczący Komisji Mienia Gminy, Rolnictwa i Środowiska, 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na prawie użytkowania wieczystego 

nieruchomości jako działka nr ewid. 532/48 położonej w Boguchwale. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Maria Angowska, Piotr Bednarski, Marek Cisek, Marta Ćmiel-Giergielewicz, Tadeusz 

Tadeusz Kalandyk, Piotr Kobyłecki, Ryszard Liput, Dominik Maziarz, Jerzy Mazur, Iwona 

Pezdan-Śliż, Alina Pociask, Piotr Pustelny, Tadeusz Rak, Paweł Sanecki, Agnieszka Siorek, 

Katarzyna Warchoł, Grzegorz Wojewoda, Andrzej Zając, Elżbieta Zielińska, Antoni Ziobro. 

NIEOBECNI (2) 

Agnieszka Bednarska, Agnieszka Siorek. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

Ad.14. Informacja o zbytych i nabytych nieruchomościach w Gminie Boguchwała. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:46:24 

Pani Małgorzata Gierlak – p.o. Kierownika Referatu Mienia Gminy i Planowania 

Przestrzennego powiedziała, że na podstawie § 9 uchwały Rady Miejskiej w Boguchwale nr 

XI.174.2019z dnia 26 września 2019 r., dotyczącego przekazania informacji o 

nieruchomościach nabytych i zbytych na podstawie powołanej uchwały, zawiadamiam, że od 

dnia 31.07. 2023 r. stan nie uległ zmianie. 
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Ad. 15. Zamknięcie obrad. 

Czas rozpoczęcia punktu: 01:47:07 

Pan Piotr Pustelny – Przewodniczący Rady Miejskiej, w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad, zamknął LXIV Sesję Rady Miejskiej w Boguchwale. 

Obrady trwały od godz. 09:00 do godz. 11:16. 

Na LXIV sesji Rady Miejskiej w Boguchwale w dniu 14 września 2023 roku podjęto 

następujące uchwały: 

1. Uchwała LXIV.699.2023 w sprawie wyboru ławników na kadencję 2024 - 2027. 

2. Uchwała LXIV.700.2023 zmieniająca Uchwałę nr XXI.271.2020 Rady Miejskiej  

w Boguchwale z dnia 25 czerwca 2020r. w sprawie emisji obligacji. 

3. Uchwała LXIV.701.2023 w sprawie emisji obligacji. 

4. Uchwała LXIV.702.2023 w sprawie zmian w budżecie gminy Boguchwała na 2023 

rok. 

5. Uchwała LXIV.703.2023 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

gminy Boguchwała. 

6. Uchwała LXIV.704.2023 zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

ponad budżet 2023 roku. 

7. Uchwała LXIV.705.2023 w sprawie zmiany Uchwały Nr XI.170.2019 Rady Miejskiej 

w Boguchwale z dnia 26 września 2019 r. w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania stypendiów dla uzdolnionych dzieci i młodzieży. 

8. Uchwała LXIV.706.2023 w sprawie uchylenia uchwały Nr LXIII.690.2023 Rady 

Miejskiej w Boguchwale z dnia 10 sierpnia 2023 r. w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania, rodzajów i wysokości 

stypendiów oraz nagród za wybitne osiągnięcia sportowe. 

9. Uchwała LXIV.707.2023 w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu 

przyznawania i pozbawiania, rodzajów i wysokości stypendiów oraz nagród za 

wybitne osiągnięcia sportowe. 

10. Uchwała LXIV.708.2023 w sprawie pozbawienia statusu pomnika przyrody. 

11. Uchwała LXIV.709.2023 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie hipoteki na 

prawie użytkowania wieczystego nieruchomości jako działka nr ewid. 532/48 

położonej w Boguchwale. 

 

Sporządziła protokół: 

J.Pietrzyk 


